
Bestyrelsens beretning til generalforsamling i Vilstrup Sogns 

Jagtforening 25. marts 2025 
 

 
Dejligt – hvorfor starter jeg med dette ord? – det gør jeg fordi vi i det 

forgangne år ikke har måttet sige farvel til en af vores jagtkammerater. 
  

Nye medlemmer. 
Siden sidste generalforsamling har vi haft en udmeldelser af foreningen: 

Anker Christensen 
 

 
Vi har ikke fået nye medlemmer i året der er gået  

så i dag er vi, i alt 52 medlemmer, heraf er der 7 æresmedlemmer, sidste skud 
på stammen er hr. Kjær som fyldte 80 år inden vi foretog en vedtægtsændring 

sidste år. 

 
 

Årets gang.  
Bestyrelsen har i årets løb, hovedsageligt arbejdet med en ny 

kontingentstruktur – et ret kompliceret arbejde som indeholder rigtig mange 
overvejelser. Senere i aften vil bestyrelsen fremlægge sit forslag – som vi 

håber Generalforsamlingen vil godkende. Det er bestyrelsens overbevisning at 
den nye kontingentstruktur vil være et skridt på vejen til en stærk forening. 

  
 

Status ny Hjemmeside 
Arbejdsgruppe arbejder med projektet men det tager lidt tid  

Vi skal huske at det jo skal laves i fritiden ;-) 
 

 

Bukkejagt 
Der blev nedlagt 4 bukke. Bestyrelsen vil som sidste år, opfordre til, at de 

heldige fremover tager opsatsen med så øvrige medlemmer kan se dem, her 
på generalforsamlingen. 

 
Til jer som skal på bukkejagt i år – lige en opfordring til, at få jeres riffel 

indskudt – det giver både træning men også en sikkerhed for at riflen er klar til 
bukkejagten. 

 
 

Vildtpleje. 
Vildtpleje er en naturlig del for en jagtforening – arbejdet med at etablere vildt 

ager fortsætter – det blev desværre sat lidt på standby grundet sygdom 
  

 

Jagtarealer 
Vi har ikke jagten i den skovdel som vi kalder Bræå skoven ca. 4,5 ha. Allerede 

under årets jagt gik vi udenom dette stykke skov og det gik ganske fint. 



Henri Poulsen har solgt sin skov til Martin Reggelsen og vi håber at vi kan lave 

en aftale med Martin – den første kontakt har fundet sted. 
I alt har vi ca. 150 hektar og det er vældig fint, for en forening af vores 

størrelse. Det giver gode muligheder for at gennemfører nogle fine jagter som 
byder på gode jagtoplevelser. 

 
Jagterne. 

Vi har afholdt 2 efterårsjagter, 1 Julejagt og 1 Ungjagter i januar 
 

 
Jeg vil lige gennemgå lidt statistik med jagtudbytte og deltagere fra vores 

jagter… 
 

Store jagt 
Deltager:31 

Udbytte: 2 rådyr, 1 hare, 1 ræv 

Kelstrup jagt 
Deltager: 17 

1 rådyr, 3 ræve, 1 hare 
Julejagt 

Deltager: fint fremmøde 
Udbytte: masser af godt julehumør 

Ungjagt: 
Deltager: 31 jæger 9 klapper 

Udbytte: 4 snepper, 1 rådyr, 3 ræv  
 

Nogle jagter blev drevet lidt anderledes – mit indtryk er at det faldt i god jord 
hos de fleste deltager. Dejligt at Christian, Johann og Emil har taget over 

 
 

Sikkerhed. 

Vi bliver nødt til at sige det igen....sikkerhed.....sikkerhed......sikkerhed. 
Vi lægger i bestyrelsen stor vægt på sikkerheden på vores jagter. Det er derfor 

vigtigt, at man følger jagtlederens anvisninger. Det skal være sikker, 
fornøjeligt og rart at gå på jagt her i foreningen og vi vil i bestyrelsen gøre alt 

for at det forbliver sådan......vi accepterer ingen “slinger i valsen”, vi har 
heldigvis aldrig haft et rigtigt uheld og sådan skulle det gerne blive ved med 

at være. 
 

Flugtskydning 
Her vil Jørgen fortælle om sidste år. Inden jeg giver ordet til Jørgen vil jeg på 

det kraftigst opfordre flere til at komme forbi de onsdage der skydes – det er 
god træning og det styrker sammenholdet i foreningen 

 
100 år 

Næste år fylder foreningen 100 år – allerede nu skal planlægningen af feste 

påbegyndes – her vil der blive brug for flere personer som vil deltage i dette 
arbejde. 

 



 

 
 

 
Tak til. 

 
tak til vores revisorer......og til dirigenten, tak til bestyrelsen for det gode 

samarbejde. 
 

Sidst men ikke mindst tak til Christian Scherrebeck – for en lang indsats i VSJ 
gennem mange, mange år – du har om nogen været en vigtig kulturbære i 

foreningen – en person som altid har villet det bedste for foreningen.  
 

 
 

P.B.V 

Erik Lønne Gottfredsen 
 
 


